
10. Zápis z jednání správní rady Svazku obcí,,Drahanská vrchovina"
22. 10.2019 v 9:00 hodin v Nemojanech

PřítomnÍ: Z. Hermanov.{, D. Hlavsa, D. Křížová, A. Majchrák, L. Marišler, L. Pospíšil,
J. Pořízek, S. Švarcová, K. Ševčíková, H. Šíblová,l. Šteflíeek

Pozdní příchod: J, Pořízek

Starosta obce Nemojany, pan Dalibor Hlavsa, přivítal všechny přítomné a předal slovo předsedovi, ktery
pověňl vedením schŮze místopředsedkyni, Hanu Šíblovou, ta konstatovala, že program byl zaslán všem
písemně.

Program:
1. Zahájeni a schválení programu jednání
2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu
3. Kontrola plnění usnesení
4. Hospodaření svazku
5. Dotace na rok 2019 anarok2020
6. Spolufinancování sítě sociálních služeb v ORP Vyškov
7 . Příprava rozpočtu narok 2020
8. Příprava plánu práce narok2020
9. Pasportizace objektů v rámci obce - prezentace spol. Envipartner s.r.o.
10. Různé
11. Závér

Usnesení č. I:
Správní rada schvaluje program správní rady.
Přítomno: 11 členů Pro: 11 hlasů Proti: 0 Zdržel se: O

2) Yolba ověřovatelů zápisu a zapisovatele
H. Síblová navrhuje jako ověřovatele zápisu pani Zuzanu Hermanovou a pana Lubomíra Pospíšila
a zapisovatelku K. Ševčíkovou. K návrhu nebyly připomínky.
Usnesení č. 2:
Správní rada schvaluje jako ověřovatele pani Zuzanu Hermanovou a pana Lubomíra Pospíšila
a zapisovatelku K. Ševčíkovou.
Přítomno: l1 členů Pro: 1l hlasů Proti: 0 Zdržel se O

3) kontrola nlnění usnesení z poslední správní radv
a) Starosta Nemojan - svolání SR - splněno
b) Pozvat R. Celého na správní radu do Nemojan - splněno
c) Napsat městu Vyškovu dopis týkající se financování sociálních služeb - A. Majchrák-twá
d) Zas|at M. Majchrákovi informace a fotografie obce Tučapy -L. Marišler - trvá
e) Umístit informace o obci Tučapy na internetové stránky obce - A. Majchrák - trvá

4) Hospodaření svazku
Tabulka byla rozeslána všem starostům v předstihu a nebyly k ní vzneseny připomínky.
Usnesení č, 3:
Správní rada schvaluje rozpočtová opatření č. 5 a 6.
Přítomno: 11 členů Pro: 11 Proti: 0 Zdrže| se O

5) spolufinancování sítě sociálních služeb oRp vvškov
Starostové se na poslední správní radě shodli na tom, že by rádi měli více informací o možnostech
spolufinancování sítě sociálních služeb, proto se rozhodli pozvat na správní radu místostarostu města
Vyškov, pana Romana Celého.
R. Celý vysvětlil způsob financování z JMK a nutnost příspěvků obcí. Starostové by měli zájem
přispívat na služby poskytované občanům z jejich obcí, jak to funguje i v jiných ORP. Výsledkem



debaty bylo, žeje třeba se dohodnout na úhradě nákladů na rok 2020 (tedy 107 Kč/obyvatel) ale
s tím, že během příštího roku budou probíhat debaty vedení města Vyškov a starostů o jiných
možných způsobech financování.
Starostové se dohodnou na svých zastupitelstvech a na příští správní radě se dohodnou na ,r,ýši

příspěvku na rok 2020, kteý budou obce ochotné uhradit.

6) Dotace na rok 2019 a na rok 2020
Svazek bude žádat o dotaci na kontejnery, do projektu se zapojila většina obcí svazku. Starostové
pruběžně sledují dotační možnosti pro svazek.

7) Příprava rozpočtu na rok 2020
Starostové se shodli na výši příspěvku na rok 2020, který bude ve stejné výšijako příspěvek vroce
2019. Dohodly se i obce sdružené v systému kompostování. Rozpočet připraví účetní svazku,
starostové se k němu ještě lyjádří na listopadové správní radě a rozpoěet bude vyvěšen tak, aby mohl
být schválený na prosincové správní radě v Lulči.
Kompostáma: Krásensko 50 000 Kč, Podomí 50 000 Kč, Račice-Pístovice 20 000 Kč, Ruprechtov
75 000 Kč, Ježkovice 20 000 Kč.

8) Příprava plánu práce na rok 2020
Plán práce rozešle starostům K. Ševčíková, plánpráce na rok 2O2O probereme na příští správní radě.

9) Pasportizace obiektů v rámci obce - reprezentace spol. Envipartner s.r.o.
Je možné ziskat dotaci na pasporty pro jednotlivé obce i pro svazek. Dotace je ve výši 95%o, a|e

minimální náklady jsou l 000 000 Kč, maximální hranice dotace je l0 mil. Kč. Z dotace bude možné
ziskat finance i na elektronické úřední desky, ale stejně jako v loňském roce to bude minimální
procento z celkové alokace.
Úkol do příští správní rady: jednotlivé obce zašlou požadavky na strategické plány (dle dotazníku)
starostovi Nemojan a na pasporty, které lze pořídit z dotace. Na příští správni radě starostové
vyhodnotí, zda o dotaci bude svazek žádat.

10) Různé
10. 1. D. Hlavsa vznesl dotaz na možnost řešení problematiky vynětí ze ZPF.

Bylo by dobré upozornit VCÚ VySkov OŽP na vytíženost pracovnice ochrany zemědělského
původního fondu (návrh na zýšení kapacity v dané problematice).
Úkol: napsat dopis vedoucímu odboru životního prostředí a upozornit
nedostatečného personálního obsazení zejména na úseku vynětí půdy ze
D. Hlavsa, po odsouhlasení se starosty ho odešle A. Majchrák.

20.2. Místní poplatky
D. Křížová přislíbila, že během tohoto týdne zavolá paní Urbánkové a dá starostům vědět, zda
je nutné se novou vyhláškou teď zabývat.

ll) Závér
Příští správniradaproběhne l9. l 1 .2019 ve Studnicích s exkurzí do Protivanova.
Správní rada a valná hromada v prosinci proběhne l0. prosince 2019.

Zapsala: Kateřina Š evčíková
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